

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT &amp; PROJECTS Date: 03-11-2021 10:55:30 AM Subject: Rehabilitation and upgade of the WWTP in As Salt</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: AM 10:55:30 2021-11-03 الموضوع: اعادة تأهيل وتوسعة محطة تنقية السلط</p>
<p>We would like to inform you that the subsidiary company "Arab Towers Contracting Company" has a signed a contract with M/s the Ministry of Water and Irrigation for aproject to Rehabilitation and upgade of the WWTP in As-Salt with a value of 29086750 Euros The project is being funded by KFW Bank</p>	<p>نود إعلامكم بأن الشركة التابعة ( شركة ابراج العرب للمقاولات ) قامت بتوقيع عقد مع السادة وزارة المياة والري لعمل مشروع تنفيذ اعادة تأهيل وتوسعة محطة تنقية السلط بقيمة 29086750 يورو حيث تم تمويل المشروع من بنك الاعداد الالمانى (KFW)</p>
<p>02-11-2021</p>	<p>02-11-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>